
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-11-19, § 16 

 

 Tid Torsdagen den 19 november 2009 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 30 november 2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

  

Helena Bonnier (M)    

Katharina Gratschew (M)    

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Sebastian Carlsson (M) tjänstgörande  

Anders Alvebäck (M) tjänstgörande 

Per Hallberg (M) tjänstgörande 

Claes Fleming (FP) tjänstgörande 

Håkan Thorén (KD)  

Christer Mellstrand (C) § 2- 35 

Maria Östberg Svanelind (S) tjänstgörande  

Bo Holmberg (S)   

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Gunnar Jensen, Petra Nieto, Martin Skillbäck och 

Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från 

roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 
 § 16 

Förstudie Stockholms Central. Svar på remiss från Banverket 
Dnr E2009-512-01381 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorens gemensamma 

 utlåtande till Banverket som svar på remiss av förstudie för Stockholms central. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets och trafikkontorets gemensamma tjänsteutlåtande i rubricerat 

ärende från den 23 oktober 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Petter Lindfors (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margrethe Livh (V) enligt följande: 

 

 Vänsterpartiet är positivt till en överdäckning av spårområdet. Spåren fungerar 

 som effektiva barriärer mellan stadsdelarna City, Kungsholmen och Vasastan. Vi 

 vill dock se en utredning över hur Stockholms Centralstation fortsättningsvis kan 

 synas som ett landmärke och inte försvinna bakom höga hus och 

 överdäckningar. Resande söderifrån bör se att de kommer till en station och inte 

 bara åka in i en tunnel. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


